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چه خوب است هر كس كه چيزي را نمي داند 

و از «  بلد نيستم» با كمال شهامت بگويد  ،

 اين كلمه خجالت نكشد

 : ۱داستانك 

صاحب تفسير الميزان سؤالى پرسيدند، ايشان   از علامه طباطبايى

 [۶۸/ ۰۸/ ۱۸]حجت الاسلام قرائتي در برنامه درسهايى از قرآن   دانم سپس ايشان فرمود: پس نمی . آنها گفتند: نه. فرمود: اگر بگويم نمی دانم اشكالى ندارد

 :۲داستانك 

 كنند.  شيخ انصارى، مردى است كه در علم و تقوا نابغه روزگار است. هنوز علما و فقها به فهم دقايق كلام اين مرد افتخار مى

 ندانمُ ندانمُ ندانُم. ت :گف دانم، مى دانست تعمد داشت بگويد نمى پرسيدند، اگر نمى گويند وقتى چيزى از او مى مى

 [۱۵۲ص  ۱۶ ج   طهرى)سيري در سيره نبوي(آثاراستادشهيد م جموعه ]م    .دانم نمى بگويند نشود، ننگشان دانند نمى را چيزى اگر كه بگيرند ياد شاگردها كه گفت مى را اين 

 ه:لطيف

 كشم بگويم و گفت: خداوند چنان حق همسايه را بزرگ داشته و اهميت بخشيده كه والله خجالت مي بگويد ، اما روايت را فراموش كردگويي بر روي منبر رفت و مي خواست روايتي از حق همسايه  قصه
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